

The UNESCO Hong Kong youth delegation attended the International Assembly of Youth for UNESCO (Y4U) 2025 2025-11-24 UNESCO Facebook Page

<https://www.facebook.com/UNESCOHongKongAssociation>

The UNESCO Hong Kong youth delegation attended the International Assembly of Youth for UNESCO (Y4U) 2025

香港聯合國教科文組織青年代表團參與 2025 年度聯合國教科文組織國際青年大會

From November 20 to 23, the UNESCO Hong Kong youth delegation, comprising Green Citizens Youth Ambassadors, students, and teachers from its member school—The Chinese Foundation Secondary School—participated in the International Assembly of Youth for UNESCO (Y4U) 2025 in the Philippines.

11 月 20 日至 23 日，由香港聯合國教科文組織協會的綠色公民青年大使、成員學校—中華基金中學的師生組成的香港青年代表團，赴菲律賓參與 2025 年度聯合國教科文組織國際青年大會（青年大會）。

This year's Y4U conference is organised under the theme of "Strength in Action: Harnessing the Collective Power of Youth to Lead with a Heart, Purpose, and Integrity," offering a valuable opportunity for youths and students to showcase Hong Kong youth's talent on an international stage, create unforgettable experiences, enrich perspectives, and make valuable connections.

本次青年大會以「行動之力：匯聚青年能量，以熱忱、信念與誠信引領變革」為主題，為香港青年及學生提供了在國際舞台展示創意的機會，創造難忘經歷、拓展國際視野並建立緊密聯繫。

Americana Chen, the Youth Affairs Coordinator of the UNESCO Hong Kong Association was invited for a keynote speech on "Empowering Communities for the UNSDGs and UNESCO's initiatives". she shared how the Green Citizens Youth Ambassadors initiative grew and extended its impact to the wider communities by taking a cross-disciplinary approach, connecting youth actions with corporates, the government, the public, and NGOs.

香港聯合國教科文組織協會青年事務統籌陳思樺應邀就「推動社區實踐聯合國可持續發展目標及教科文組織倡議」發表主旨演講，分享了「香港聯合國教科文組織協會綠色公民青年大使計劃」如何透過跨領域協作，連結青年與企業、政府、公眾及非政府組織等，協作為聯合國可持續發展目標採取行動，將影響力延伸至更廣泛社群。

Dedicated to aligning our actions with UNESCO's mission of cultural exchange, the Hong Kong youth delegation brought Hong Kong Intangible Cultural Heritage snacks to share with the Philippines participants in the "One Town One Product" exhibition competition and performed singing and dancing. The exhibition and performances received overwhelmingly positive feedback from Filipino delegates, winning the most interactive award in the "One-Town-One-Product" competition.

為踐行聯合國教科文組織文化交流的願景，香港青年代表團特別在「一鄉一品」展覽比賽中分享了港式奶茶、各式酥餅等香港非物質文化遺產特色美食，並進行了歌舞表演，受菲律賓參會者熱烈反響，榮獲「一鄉一品」比賽的「最佳互動獎」。

The Hong Kong youth delegation also participated actively in various competitions, including poster making, essay writing, music video making, spoken word poetry, extemporaneous speech, and quiz bowl.

香港青年代表團亦參與了多項競賽活動，包括海報設計、論文寫作、音樂短片製作、詩歌演說、即興演講及知識競賽。

Witnessing the youth delegates engage in profound cultural exchange has been a highlight, creating memories and forging bonds that we are confident will last a lifetime, building a foundation for future partnerships. To extend this initiative, the UNESCO Hong Kong Association also hopes to help bridge Hong Kong and Philippine schools for further exchange opportunities, enhancing the global connectedness of our member schools' network.

見證青年代表開展深層次文化交流是本次活動亮點，這些凝聚友誼的難忘時刻將為未來合作奠定堅實基礎。除此之外，香港聯合國教科文組織協會亦期望協助為成員學校提供機遇與菲律賓學校建立交流橋樑，拓展成員學校的全球網絡。

UNESCO Hong Kong youth delegates:

- Americana Chen – youth affairs coordinator of the UNESCO Hong Kong Association
- Atta Yu – UNESCO Hong Kong Association Green Citizens Youth Ambassador (Student, Hong Kong Polytechnic University)
- Florence Ng – UNESCO Hong Kong Association Green Citizens Youth Ambassador (Co-founder, KAPIDA Technology)
- Bertha Chan – STREAM Coordinator, The Chinese Foundation Secondary School
- Cedric Lee – Student, The Chinese Foundation Secondary School
- Ian Tang – Student, The Chinese Foundation Secondary School

香港聯合國教科文組織青年代表團成員：

- 陳思樺 - 香港聯合國教科文組織協會青年事務統籌
- 余依庭 - 香港聯合國教科文組織協會綠色公民青年大使（香港理工大學學生）
- 吳美儀 - 香港聯合國教科文組織協會綠色公民青年大使（卡必達科技聯合創辦人）
- 陳靖淇 - 中華基金中學 STREAM 統籌主任
- 李兆謙 - 中華基金中學學生
- 鄧栩賢 - 中華基金中學學生

[#UNESCO](#) [#聯合國教科文組織](#) [#Y4U2025](#) [#InternationalYouthAssembly](#) [#YouthForUNESCO](#) [#UNESCOHK](#) [#香港聯合國教科文組織協會](#) [#YouthEmpowerment](#) [#YouthLeadership](#) [#GlobalYouth](#) [#FutureLeaders](#) [#greencitizensyouthambassadors](#)



UNESCO Hong Kong youth delegation attend the
International Assembly of Youth for UNESCO 2025 in the Philippines

香港聯合國教科文組織青年團隊 赴菲律賓參加
聯合國教科文組織國際青年大會 2025
November 21 - 23, 2025





Keynote Speech by
Americana Chen, the Youth
Affairs Coordinator of the
UNESCO Hong Kong Association
主旨演講
香港聯合國教科文組織協會青年
事務統籌－陳思樺

Presentation of banner to the Philippines
National Coordinating Body of Clubs for
UNESCO
向菲律賓聯合國教科文組織全國統籌機構
頒發感謝錦旗



UNESCO Hong Kong youth delegation attend the
International Assembly of Youth for UNESCO 2025 in the Philippines

香港聯合國教科文組織青年團隊 赴菲律賓參加
聯合國教科文組織國際青年大會 2025
November 21 - 23, 2025



Member School: The Chinese Foundation Secondary School
成員學校: 中華基金中學



More than a thousand participants attended the conference, Hong Kong delegates reached out actively to discuss SDGs solutions.

超過千人參會，香港聯合國教科文組織青年代表團與參會者討論可持續發展目標解決方案。



UNESCO Hong Kong youth delegation attend the International Assembly of Youth for UNESCO 2025 in the Philippines

香港聯合國教科文組織青年團隊 赴菲律賓參加
聯合國教科文組織國際青年大會 2025
November 21 - 23, 2025





Share Hong Kong Intangible Cultural Heritage snacks with the Philippines participants in the "One Town One Product" exhibition competition, winning the most interactive award.

在「一鄉一品」展覽比賽中分享了港式奶茶、各式酥餅等香港非物質文化遺產特色美食，榮獲比賽的「最佳互動獎」。



UNESCO Hong Kong youth delegation attend the International Assembly of Youth for UNESCO 2025 in the Philippines

香港聯合國教科文組織青年團隊 赴菲律賓參加
聯合國教科文組織國際青年大會 2025
November 21 - 23, 2025





Ms. ASSEL UTEGENOVA
Liaison Officer and Focal Point Associations and
Clubs for UNESCO
聯合國教科文組織協會及俱樂部聯絡主任



ATTY. ALEX NEPOMUCENO, Ph. D
President, Philippines National Coordinating Body
of Clubs for UNESCO (NCBCUP)
菲律賓聯合國教科文組織全國統籌機構會長



MR. BOLAT AKCHULAKOV
President of the World Federation of UNESCO Clubs and
Association (WFUCA)
聯合國教科文組織協會世界聯合會 (WFUCA) 會長



SERAFIN ARVIOLA JR., Ph.D.
Founder and Elected Chairperson of the Philippines
National Coordinating Body of Clubs for UNESCO
菲律賓聯合國教科文組織全國統籌機構
創始及現任主席

**UNESCO Hong Kong youth delegation attend the
International Assembly of Youth for UNESCO 2025 in the Philippines**
**香港聯合國教科文組織青年團隊 赴菲律賓參加
聯合國教科文組織國際青年大會 2025**
November 21 - 23, 2025



Participated actively in various competitions, including poster making, essay writing, music video making, spoken word poetry, extemporaneous speech and quiz bowl.
積極參與多項競賽活動，包括海報設計、論文寫作、音樂短片製作、詩歌演說、即興演講及知識競賽。

**UNESCO Hong Kong youth delegation attend the
International Assembly of Youth for UNESCO 2025 in the Philippines**
**香港聯合國教科文組織青年團隊 赴菲律賓參加
聯合國教科文組織國際青年大會 2025**
November 21 - 23, 2025





Cultural Performance
文藝表演

UNESCO Hong Kong youth delegation attend the
International Assembly of Youth for UNESCO 2025 in the Philippines

香港聯合國教科文組織青年團隊 赴菲律賓參加
聯合國教科文組織國際青年大會 2025
November 21 - 23, 2025